

## **Latex Finger Cots**

**Package Contains:** 24 latex finger cots, assorted sizes.

**Directions for use:** Pre-rolled for quick and easy application.

1. Place finger to be covered in the center of finger cot with roll facing out. 2. Slowly unroll finger cot by pushing down to the base of the finger. 3. To remove finger cot, reverse process. Roll finger cot up to the fingertip and discard.

**Storage Conditions:** This product should be stored at room temperature. Once the plastic pouch is opened, keep the product in airtight conditions away from sunlight.

**Caution:** Do not use finger cots on open wounds – recommended for use over bandages only. Made of latex. Users sensitive or allergic to latex should not use this product. Keep out of reach of children and pets. This product is not a toy.

---

## **Doigtiers en Latex**

**Le paquet contient :** 24 doigtiers en latex, tailles assorties.

**Mode d'emploi :** Pré-roulé pour une application rapide et facile.

1. Placer le doigt dans le centre du doigtier avec le rouleau vers l'extérieur. 2. Dérouler lentement le doigtier en poussant jusqu'à la base du doigt. 3. Pour enlever le doigtier, inverser le processus. Rouleau le doigtier vers le bout du doigt et jetez-le.

**Conditions de Conservation :** Ce produit doit être conservé à température ambiante. Une fois la pochette en plastique est ouvert, conservez le produit dans les conditions hermétiques à l'abri de la lumière du soleil.

**Mise en garde :** Ne pas utiliser les doigtiers sur les blessures ouvertes – recommandé pour une utilisation sur les pansements seulement.

Fabriqué à partir du latex. Les utilisateurs sensibles ou allergies au latex ne doivent pas utiliser ce produit. Garder hors de la portée des enfants et des animaux. Ce produit n'est pas un jouet.

Questions? 1.888.475.2500

[www.PharmaSystems.com](http://www.PharmaSystems.com)

Manufactured by / Fabriqué par :  
PharmaSystems Inc.

151 Telson Road  
Markham, Ontario,  
Canada L3R 1E7

Made in Vietnam /  
Fabriqué au Vietnam

PS214 R0623